
Extra Nieuwsbrief: 
 
“Ik wil zorg zoals in de Vijverhof” 

 

Dat is nog eens een titel voor een extra nieuwsbrief. Het mooie is dat wij hem niet 

bedacht hebben en dat ook vooral niet over onszelf zeggen. Dat doen anderen en dat is 

positief nieuws en als dat dan ook nog Minister President Rutte is, dan krijgen deze 

woorden ineens aandacht. Dit artikel stond deze week in alle regionale kranten in 

Nederland, in het AD en via internet en sociaal media overal te zien. Journaal, radio en 

bij Jinek kwam de Vijverhof voorbij. In het Algemeen Overleg vaste Kamercommissie van 

VWS werd onze naam met regelmaat genoemd als het goede voorbeeld in Nederland. 

Kortom; we staan in het nieuws. 

 

Niemand binnen de Vijverhof heeft dit contact opgezocht, wat aangeeft dat het onze 

organisatie overkomt. Radio 1 heeft een opname verzorgd in de Vitaal studio over wat 

wij zouden willen doen met de 2 miljard die de VVD in haar verkiezingsprogramma heeft 

opgenomen. De heer Vuijk als mantelzorger, Sabina van Herwaarden, verpleegkundige 

en ik hebben hier onze mening mogen vertellen. Wie dit niet heeft kunnen horen, het is 

terug te beluisteren op Uitzending gemist, radio NPO 1, 16.00-17.00 uur. 

 

Deze publiciteit heeft veel reacties losgemaakt en dat is natuurlijk positief. Onze reacties 

zijn erop gericht dat er heel veel huizen in Nederland zijn die het heel goed doen, dat het 

fijn is dat de ouderenzorg ook positief in het nieuws kan komen en wanneer ze vragen 

hoe wij dit voor elkaar krijgen krijgt iedereen hetzelfde antwoord. Door alle inzet van 

iedereen in en om de Vijverhof krijgen we dit voor elkaar. Het is een prestatie van 

huurders, familie, vrijwilligers medewerkers en buren. Wij richten ons op zorg en op 

welzijn en doen dit met elkaar. Zo gewoon maar (blijkbaar) zo bijzonder. 

 

We zijn er trots op maar lopen vooral niet naast onze schoenen, we blijven onszelf en 

waar nodig blijven we op zoek naar verbeteringen. Dat we een bijdrage kunnen leveren 

aan het imago van de ouderenzorg is mooi meegenomen. 

 

En het is nog niet klaar. Staatssecretaris Martin van Rijn heeft gisteravond aangegeven 

ook graag langs te willen komen. Hij is van harte welkom. 

 

De Vijverhof krijgt complimenten die we heel graag delen, want  

hij is ook voor u en voor jou, niemand uitgezonderd.  

Heel veel dank voor alle inzet en betrokkenheid bij deze mooie  

organisatie. 

 

Joost Zielstra 

Directeur/bestuurder 
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Mag ik mij even voorstellen.  
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